

# CHRIS *et* ADRIAN NADEAU

## *Evolving Solutions*

For brothers Chris and Adrian Nadeau, founders of Evolving Solutions, keeping things simple is more than just their tag line, it's the concept behind every unique product they create. Located in Saint John, these charismatic young entrepreneurs provide business solutions for small-to-medium sized businesses. With the creation of OfficeGateway, an online software program that helps businesses make better use of the Internet, Chris and Adrian have developed a product that has become the focal point of their business. Unlike Microsoft Exchange or other similar products that primarily target large organizations, OfficeGateway is specifically targeted for small business. This provides users with more convenient and easy to use programs that are strategically designed to make small business more efficient. Sleek in design and convenient online features such as web mail, invoicing, and text messaging, OfficeGateway is quickly gaining popularity and is catching the attention of businesses from Atlantic Canada to the UK. Evolving Solutions is showing companies like IBM that you don't have to live in Silicon Valley to develop top-notch business solutions.

Pour les frères Chris et Adrian Nadeau, fondateurs de Evolving Solutions, garder les choses simples est plus qu'un slogan. C'est le concept derrière chaque produit unique qu'ils créent. Situés à Saint John, ces jeunes entrepreneurs charismatiques procurent des solutions d'affaires pour les petites et moyennes entreprises. Avec la création d'OfficeGateway, un logiciel en ligne qui aide les entreprises à mieux utiliser Internet, Chris et Adrian ont développé un produit qui est devenu le point central de leur entreprise. Contrairement à Microsoft Exchange ou d'autres produits similaires qui ciblent principalement les grosses entreprises, OfficeGateway est spécifiquement conçu pour les petites entreprises. Le logiciel procure aux usagers une façon plus pratique et plus simple d'utiliser les programmes qui sont conçus stratégiquement pour rendre les petites entreprises plus efficaces. Soigné dans sa conception et possédant des caractéristiques en ligne pratiques telles que le courriel, la facturation et la messagerie texte, OfficeGateway gagne rapidement de la popularité et attire l'attention des entreprises des provinces de l'Atlantique jusqu'au Royaume-Uni. Evolving Solutions montre aux compagnies comme IBM qu'il n'est pas nécessaire de vivre à Silicon Valley pour développer des solutions d'avant garde pour les entreprises.

THE ART  
*of*  
SUCCESS

L'ART  
*du*  
SUCCÈS



Atlantic Canada  
Opportunities  
Agency

Agence de  
promotion économique  
du Canada atlantique

Canada